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Interpelláció

Dr. Szili Katalinnak

az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

A Házszabály 90. § . alapján, a Magyar Köztársaság Alkotmányának 27 . §-a alapján bejelentem,

hogy interpellációt kívánok benyújtani az érintett területért felel ős

Dr. Veres János miniszter úrnak

„Mi a Kormánynak a szándéka a Bábolna Nemzeti Ménesbirtok Kft.-vel?”

címmel, az alábbi szöveggel .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Bábolna Nemzeti Ménesbirtok Kft.-ért (Ménesbirtok) aggódnak a nemzetközi és a hazai szakmai

körök, aggódnak politikusok és aggódnak az ott dolgozók és mindazok, akik elkötelezettek nemzet i

értékeink iránt .

Ennek az aggodalomnak sajnos van alapja, mivel nem ismert a Kormány világos álláspontja .

Bizonytalanságot okoz:

egyrészt az, hogy a Ménesbirtokkal kapcsolatban az, hogy az utóbbi években sorozatosan

láttak napvilágot botrányos hírek

- másrészt az, hogy egyre inkább elveszíti a működésének alapjait a Ménesbirtok .
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Mindezek pedig napról napra egyre jobban ellehetetlenítik a Ménesbirtok m űködését .

A botrányok bizonyára ismertek, csak felsorolom :

„bejelentkezett' egy szakmai és gazdasági alapokkal nem rendelkez ő cég a KVI-nél azzal a

kéréssel, hogy szívesen megkapnák a Ménesbirtok vagyonkezelési jogát 2006-tól — szerencsér e

nem sikerült megszerezniük ;

2007-ben zártkörű pályázatot hirdettek meg, melyet, talán a nyilvánosságnak is köszönhet ően

érvénytelenné nyilvánítottak;

2007-ben 240 hektár bábolnai term őföldet adtak el, mely ügyletben a pályázó Báboln a

önkormányzatának polgármester asszonya hírek szerint segítette az ellenérdekelt felet, íg y

lesz majd a termőfő idbő l ipari terület;

A botrányoknál sokkal súlyosabb gondok is sújtják a Ménesbirtokot. És ez leginkább az állami

vagyonkezelő szervezetnek illetve a Kormány szerveinek „köszönhet ő” .

Tudomásom szerint még mindig nem hajtották végre a 2135/2006 . (VII. 27.)

Kormányrendeletet, mely a Ménesbirtok finanszírozhatóságához szükséges földterülete t

biztosítana.

A nemzetközi és hazai szakmai körök közfelháborodására váratlanul eltávolították Rombaue r

Tamást, a Ménesbirtok ügyvezető igazgatóját.

Bábolnán idén elmaradtak azok a szakmai konferenciák és rendezvények, melyekre hivatot t

volt és lenne most is a Ménesbirtok .

Tudomásom szerint Dióspuszta szakmai vezetést szintén „lefejezték” : felmondásra

kényszerítették a ménesvezet ő t, a művezetőt, áthelyezték az állatorvost .

Lejárt a Felügyelő Bizottság mandátuma . A lovas szakiskolát fenntartó alapítvány élére

Bábolna polgármester asszonya került, akinek valószín ű leg egyetlen célja, hogy a szakiskol a

diákjaival az önkormányzati iskola létszámát növelje .

A törvény a Ménesbirtok eladását tiltja, de azért kiolvasható bel ő le az is, hogy a vagyonkezel őnek

gondos gazdaként kellene kezelni az állam vagyonát .

Most viszont darabjaira hullik szét az, amit kétszáz év alatt létrehoztak . Veszélybe kerül a nemzet i

örökségünk, a páratlan lóállomány, az építészeti érték és mindaz a pótolhatatlan szakmai eredmény,

amit itt elértek .
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Kérdezem Miniszter Urat, hogy mi a szándéka a Kormánynak a Bábolna Nemzeti Ménesbirtok Kft .-

vel? Miért hagyják, hogy széthulljon és ellehetetlenüljön a Ménesbirtok? Miért nem gondoskodna k

arról, hogy legalább a jogszabályokat és a felelős vagyonkezelés szabályait betartsák?

Budapest, 2008 . május 8 .

dr . Medgyasszay László
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